

Quality Policy

سياسة الجودة

Our services:-

Misrconsult is a truly dynamic multi-disciplinary Architectural / Engineering company which has a tradition of meeting or exceeding client's expectations.

خدماتنا:

مصر كونسلت هى شركة إستشارات هندسية متعددة التخصصات لديها التزام وتاريخ فى تلبية متطلبات عملائها بما يفوق حدود توقعاتهم.

Our commitment:-

The management of Misrconsult has committed to:

التزامسنا:

إدارة مصر كونسلت تؤكد التزامها بما يلي:

- Provide high quality Engineering consultancy services to the satisfaction of the clients by fulfilling customers as well as statutory and regulatory requirements.
- تقديم خدمات الإستشارات الهندسية عالية الجودة تحقق رضاء العملاء بالإضافة إلى الإلتزام بالقوانين والنظم السائدة.
- Implementing ISO 9001 quality management system requirements in all departments at all levels.
 - تطبيق منظومة إدارة الجودة ISO 9001 في جميع الأقسام وعلى جميع المستويات.
- To make available necessary resources needed for the continual improvements in the quality services, and extend proper training at all levels.
- توفير الموارد الضرورية وتعزيز التدريب المناسب على جميع المستويات لتحقيق تحسين وتطوير دائم في جودة الخدمات.

Khaled Abdel Monem

Executive Manager

خالد عبد المنعم المدير التنفيذي